

**No. 43977. Multilateral**

CONVENTION ON THE PROTECTION AND PROMOTION OF THE DIVERSITY OF CULTURAL EXPRESSIONS. PARIS, 20 OCTOBER 2005 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2440, I-43977.*]

ACCESSION (WITH DECLARATION)\*

**Saudi Arabia**

*Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 22 April 2024*

*Date of effect: 22 July 2024*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 1 June 2024*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

*Declaration:*

\*The texts reproduced below are the action attachments as submitted for registration and publication to the Secretariat. For ease of reference they were sequentially paginated. Translations, if attached, are not final and are provided for information only.

**N° 43977. Multilatéral**

CONVENTION SUR LA PROTECTION ET LA PROMOTION DE LA DIVERSITÉ DES EXPRESSIONS CULTURELLES. PARIS, 20 OCTOBRE 2005 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2440, I-43977.*]

ADHÉSION (AVEC DÉCLARATION)\*

**Arabie saoudite**

*Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 22 avril 2024*

*Date de prise d'effet : 22 juillet 2024*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 1<sup>er</sup> juin 2024*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.

*Déclaration :*

\*Les textes reproduits ci-dessous sont les textes authentiques de la pièce jointe de l'action telle que soumise pour enregistrement et publication au Secrétariat. Par souci de clarté, leurs pages ont été numérotées de manière séquentielle. Les traductions, si elles sont incluses, ne sont pas sous forme finale et sont fournies uniquement à titre d'information.

[ TEXT IN ARABIC – TEXTE EN ARABE ]

كما أعلن بأن المملكة العربية السعودية لا تعترف بإجراءات التوفيق المنصوص عليها في الفقرة (٣) من المادة (٢٥) من الاتفاقية.

[TRANSLATION – TRADUCTION]<sup>1</sup>

[...] the Kingdom of Saudi Arabia does not recognize the conciliation procedures stipulated in Article 25, paragraph 3, of the Convention.

---

<sup>1</sup> Translation provided by the Government of Saudi Arabia – Traduction fournie par le Gouvernement de l'Arabie saoudite.